

# Dansk Sankt Bernhard Klub

Bestyrelsesmøde:

Den. 06.03.2023

Deltagere: alle

## Dagsorden.

1. **Valg af ordstyrer:** Lise-Lotte
2. **Valg af referent:** Ulla
3. **Godkendelse af dagsorden:** ok
4. **Godkendelse af sidste referat:** ok
5. **Indkommen ansøgning:** Susanne Ringberg Evers har skrevet og spurgt om lov til at blive Eksteriørdommer for vores race. Bestyrelsen kan enstemmigt indstille hende som dommer
6. **Generalforsamling:** Grethe har været i Ringsted her i weekenden i en anden anledning, og kan fortælle lidt om hvordan stedet ser ud. Vi skal have undersøgt hvor vores dirigentklokke er ved Jesper. Steff tager hans lille med i reserve. Hvis vi ikke finder klokken igen, vil Grethe gerne give klubben en ny. Lise-Lotte køber en gave til dirigenten. Der skal købes ind til et frokostbord. Rugbrød, franskbrød, pålæg, smør, ost, kaffe, mælk, sukker, øl og sodavand, lagkage til ca. 30 personer 3 stk. Ulla handler ind. Lise-Lotte spørger Jesper om han ikke kan tage Beach flagene om vi kan sætte op. Steff tager hans kasse med ting med til GF Ulla overtager den. Papir printes ud. Dagsorden, regnskab, bestyrelsen beretning er i bladet. Hvalpeliste og bladet skal være skriftligt. Der er farvet papir i Steffs kasse til afstemning. Ekstra kuglepenne.

7. **Økonomi ved kassereren:** Lille nedgang i medlemstallet, men vi kan begynde at se effekten af gratis hvalpemedlemskab, da der begynder at være flere hvalpekøbe, der fornyer deres medlemskab. Der arbejdes stadigvæk på tilmelding/indmeldes via DKK, men tiden er lidt knap idet der går meget tid med WUSB
8. **WUSB:** Hotellet har taget vores mail ang. flytning af fest meget pæn. Lise-Lotte snakker med campingpladsen sidst i marts da de har meget travlt lige nu. De har noget vi kan sætte flagene på, og hun syntes at de skal være oppe ved vejen. Der er border og stol oppe i fælleshuset til møder (lagen til projekter)  
Forsamlingshuset kan vi komme ind i torsdag og dække bord. Vi skal selv medbringe dug. Der er service til 100 personer. Lise-Lotte har skrevet til Bente Hjørringgaard at lokaliteter for festen skal rettes. Prisliste for annoncer i WUSB-katalog sendes også til Bente. Katalog Dansk og engelsk. Der skal være katalog til både lørdag og søndag.
9. **Avl og sundhedsudvalget:** Intet nyt
10. **Udstillingsudvalget:** Mørkøv udstilling 12-13 august. Jesper, Dorte, Birgit, Jørgen hjælper John og Gitte med det. Hallen vil gerne have et lille beløb for at vi bruger deres faciliteter. Der bliver et gebyr på ca. 100 kr. per camping enhed.
11. **Aktivitetsudvalget:** Vi udsætter foredrag på ubestemt tid. Der kommer ikke til at ske noget før efter WUSB og sommerferie.
12. **Klubbens medier:** Ansøg efter en ny redaktør på GF.
13. **Lederen til næste nr. af Bernharden:** Deadline til næste blad 25 april. Vi venter at høre "en af de nye til bestyrelsen" efter GF ellers Betina
14. **Næste møde:** Mini møde 21 marts kl. 19 Generalforsamling løse ender, og den 3. april.
15. **Eventuelt**